
Gårslev Antenneforenings generalforsamling 
onsdag 17. april 2024 

 
Antal deltagere: 7 
 
Generalforsamlingen startede med spisning for tilmeldte 
 
Dagsorden: 
 1. Valg af dirigent 
 2. Formandens beretning 
 3. Regnskabsaflæggelse 
 4. Valg af bestyrelsesmedlem og suppleant 
  På valg er: Poul Nielsen 
   Jakob Skodsborg 
 5. Valg af revisor. På valg er Kaj Pedersen 
  Valg af revisorsuppleant.  På valg er: Mogens Lange 
 6. Behandling af fremkomne forslag 
 7. Evt. 
 
Ad. 1 
John Lauritsen blev valgt som dirigent, og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt 
indvarslet i henhold til vedtægterne. 
 
Ad. 2 
Det bliver en meget kort beretning for det forgangne år. 
 
Antenneforeningens opgave er ikke at lave TV pakker men kun til at give medlemmerne 
mulighed for at erhverve sig bredbånd fra EWII til en fornuftig pris. Det er muligt at 
erhverve sig bredbånd med følgende hastigheder og priser. 
 
Med hensyn til modtagelse af TV kan man slev kontakte en TV udbyder som kan leverer 
TV via bredbånd.  
Det er også muligt via EWII´s bredbåndsforbindelse at streame TV fra ALLENTE med en 
rabat på 20%. 
 
Som sagt er vores medlemmer kun dem som modtager bredbånd fra EWII. 
 
Bestyrelsen har i 2023 afholdt 2 bestyrelsesmøder et i foråret og et i efteråret. Forårs 
mødet var planlægning af generalforsamling. Efterårsmødet var fastsættelse af budget og 
kontingent for 2024. Kontingentet for i år blev fastsat til 60,00 kr. Kontingentet bliver 
opkrævet gennem EWII bredbånd 
 
På vores hjemmeside kan man foretage ind- og udmeldelse af foreningen. Disse 
meddelelser bliver videresendt direkte til EWII. 
 
Med disse få ord vil jeg hermed slutte min korte beretning og sige tak til den øvrige 
bestyrelse for et godt samarbejde. 
 
Formandens beretning blev godkendt 
 
Ad. 3 
Formanden gennemgik på kassererens vegne regnskabet som viste et underskud på 
17.556,61 kr. Underskuddet var planlagt for at nedbringe foreningens formue. Regnskabet 
blev derefter godkendt. 



Under punktet blev der talt om hvordan antenneforeningen fremover kunne oplyse byens 
borgere om dens eksistens. 
Der var enighed om at man skulle lave en halv sides annonce i GGF-NYT for et år af 
gangen samt et indkaldelse til generalforsamling skulle fylde en hel side i GGF-NYT og 
være med i det nummer som udkommer samme måned som generalforsamlingen 
 
Ad. 4 
Poul Nielsen og Jakob Skodsborg blev genvalgt 
 
Ad. 5 
Kaj Pedersen blev genvalgt som revisor 
Mogens Lange blev genvalgt som revisorsuppleant. 
 
Ad. 6 
Der var ikke indkommet forslag til behandling: 
 
Ad. 7 
Der blev spurgt ind til hvilke TV pakker ALLENTE kunne tilbyde, John viste hvilke pakker 
der var tale om på hjemmesiden. 
 
 
 

18. april 2024 JCS 


